
             Församlingskårens årsmöte 8 februari 2024 

 

§1.  Mötet öppnas av församlingskårens ordf. Örjan Goës. 

§2. Till ordförande för mötet valdes Örjan Goës och till sekreterare 

valdes Margareta Juhlin. 

§3. Till att justera dagens protokoll valdes Agneta Sumi. 

 

§4. Dagens dagordning godkändes och fastställdes. 

§5. Margareta läste upp årsberättelsen för verksamhetsåret 2023. 

 Kårens kassör Eija Andersson föredrog kassaredovisningen.  

§6. Inga-Lill Book föredrog revisorernas berättelse. 

§7. Ansvarsfrihet beviljades för styrelsen. 

 

§8. Medlemsavgiften för 2025 beslöts till 120 kr. 

§9. Till ordförande för kommande verksamhetsår valdes Örjan Goës. 

§10. Antalet styrelseledamöter beslöts till 7 st förutom ordföranden. 

§11. Omval av tidigare styrelseledamöter: Peter Buch, Kirsten Buch, Eric 

Juhlin, Margareta Juhlin, Magnus Sollersten, Eija Andersson, Harry 

Andersson. 

§12. Till revisorer omvaldes Siv Henningsson samt Catarina Johansson. 

Som suppleant omvaldes Inga-Lill Book.  

§13. Som valberedning valdes styrelsen. 

 

§14. Till kaffekommittéer omvaldes:  

 Peter och Kirsten Buch 

 Eija Andersson och Gina Pilblad 

 Margareta och Eric Juhlin 

 



 

§15. Till studieledare valdes Örjan Goës med Peter Buch som ersättare. 

§16. Till pressreferent valdes sekreteraren. Sekreteraren skickar protokoll 

till styrelsemedlemmar, hemsida, kyrkoråd, pastorsexpedition. Olika 

aktiviteter bör införas på hemsida, församlingens Fb-sida mm. 

§17. Som firmatecknare valdes kassör Eija Andersson + ordförande var 

för sig. 

§18. Till att delta under årets Stiftskonvent anmälde sig Örjan, Eija och 

ev. Gina som intresserade.  

 

§19. Kommande Aktiviteter: 

 Fortsätta med Kyrkans dagbok som studiematerial. Ingen ny behöver 

inköpas. 

 Kollekt i kyrkan till kårens verksamhet tas tacksamt emot vid 

ytterligare 1-2 tillfällen. Beslut om detta tas av tjänstgörande präst 

samt kyrkvärd. 

 Örjan föreslog att årets Församlingsutfärden skulle gå till Härlunda 

kyrka. Örjan sköter kontakten med Mats Lindström. Utfärden 

planeras till den 16 maj. 

 

 Peter och Kirsten Buch inbjöd samtliga församlingsmedlemmar till 

Sommarmöte i deras hem i Hägghult liksom föregående år, vilket 

tacksamt togs emot av kårens medlemmar. Datum för detta föreslogs 

till lördagen den 8 juni klockan 14.00 

 

 Julfest föreslogs äga rum på Helgas liksom föregående år, eftersom 

detta upplevts som mycket lyckat. Peter Buch tar kontakt med Rolf 

Liljenberg, som tillsammans med barn och barnbarn ev. kan stå för 

underhållningen. Julfesten beräknas ske måndagen den 30:e 

december eller den 2:a januari 2025 klockan 16.00 

 

 



 Församlingsafton med Önskesångskväll kommer förhoppningsvis att 

ske även detta år, eftersom detta upplevs som lyckat av 

församlingsbor. Peter och Örjan tar kontakten med kantor Eskil 

Hove´n om Önskesångskväll. 

 

 Kåren beslutar i samråd med kyrkoråd om årets julkort till äldre. 

Förslag från kåren fanns att fotograf Magnus Augustsson tar fram 

årets kort. Peter och kyrkoherde tar kontakt med kyrkoråd om detta. 

 

§20. Övriga frågor: 

Eric Juhlins skrivelse om ev. sammanslagning med annan församling 

beslöts tas upp kyrkorådet, som efter samtycke i sin tur ombads 

vidarebefordra skrivelsen till stiftet. 

 

§21. Eftersom kårens medlemmar börjar bli gamla och inte orkar med de 

tunga lyften vid diskmaskinen föreslogs att be Åsa om hjälp med 

disk efter församlingskårens månadsmöten. Alternativt att 

kyrkorådet beslutar anskaffa en ny mera lättarbetad diskmaskin. Det 

ansågs dessutom inte försvarligt ur miljösynpunkt att köra maskin 

som inte är fylld. Magnus tar upp detta på kyrkoråd. 

 

 

Sekreterare:    Justeras: 

 Margareta Juhlin   Agneta Sumi 

 

  


